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Plats och 
tid 

Erstaviksrummet kl. 18.30 – 20.30 

  
Närvarande Birgitta Westman (fp) Nacka kommun, 1.e vice ordförande 
 Kerstin Fagerström AANV 

 Christine Mattsson R 
 Zigan Karlsson Lezdin R 

 Pernilla Wetterdahl NHR 
 Gunder Wåhlberg DHR 
 
Övriga deltagare Hans-Ivar Swärd, stadsledningskontoret,  
Utses att kontrasignera Kerstin Fagerström 

 
 

Underskrifter Sekreterare …………………………………………… 
  Hans-Ivar Swärd 
   
 Ordförande ……………………………………………. 
  Birgitta Westman  
   
 Kontrasig-

nerar  
…………………………………………… 

  Kerstin Fagerström  
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1.  Minnesanteckningar från möte den 16 mars 2010 
Föregående minnesanteckningar lades till handlingarna . 
 
2. Tillgänglighet i kollektivtrafiken till sjöss 
Under en försöksperiod mellan den 23 augusti och 23 december 2010 kan man 
resa på M/S Ballerina mellan Nacka, Lidingö och Nybroplan utan extra kostnad 
om man har en periodbiljett från SL. Men det visar sig att det fartyg som används 
under försöksperioden inte klarar tillgänglighetskraven. Dessutom så är tilläggs-
platserna inte heller anpassade. 
 
Rådet beslutar att skriva till SL:s styrelse och kräva att en ev. permanent båttrafik 
bedrivs med fartyg som är handikappanpassade och att även tilläggsplatserna ut-
formas så att de uppfyller tillgänglighetskraven. 
 
3. Förslag till biblioteksplan för Nacka kommun. 
Ett förslag till en reviderad biblioteksplan för Nacka kommun har tagits fram och 
är föremål för remissbehandling. 
 
Rådet konstaterar att biblioteken fyller en viktig funktion i samhället och att bibli-
otekens tillgänglighet i och för sig är tillfredsställande . Det handlar emellertid då 
främst om att tillgodose för rörelsehindrade, trösklar, hissar osv. Vad som även 
behöver beaktas är andra aspekter som möjligheterna att nå lägsta och högsta hyl-
lorna, kan vara svårt för reumatiker, synskadades möjligheter att röra sig och hitta 
bland hyllorna, parfymfritt, städning med doftfria medel m.m.  
En besiktning av alla bibliotek tillsammans med representanter för olika funk-
tionsnedsättningar skulle enligt rådet bedömning vara värdefull att genomföra. 
  
4. Gatuarbeten vid Tallidsgården 
Runt Tallidsgården har det skett gatuarbeten och kantstenarna har blivit för höga 
för att en rullstol ska kunna tas sig över på ett säkert sätt. Rådet beslutar att påtala 
detta för Drift och underhållenheten Vägar & Vatten. 
 
5. Handikapprådets framtid 
Rådet diskuterade rådets funktion och status i kommunen. Man konstaterade att 
det saknas ärenden med tyngd på dagordningarna. Samtidigt tas viktiga frågor upp 
direkt vid sittande bord.  
De närvarande enades om att föreslå att när ledamöter blivit valda för den nya 
mandatperioden, så genomförs en halvdags diskussion kring rådets roll och hur 
ärenden ska komma fram som är angelägna för båda parter. 
 
6. Hissen i Älta Centrum 
Från pensionärsrådet hade kommit en kopia av det brev sänts till fastighetsägaren 
angående hissen i Älta Centrum. Hissen stängs av under kvällstid, vilket kan 
tvinga till långa omvägar om man vill nå de butiker och andra verksamheter som 
håller öppet på kvällstid. Pensionärsrådet krävde att hissen hålls öppen så länge 
som det pågår verksamhet i Älta Centrum. 
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Rådet uttalar sitt stöd för pensionärsrådets att hissen är öppen så länge som det 
pågår verksamhet i Älta Centrum. Det är en fråga som är av stor betydelse för alla 
som besöker Älta Centrum att det finns en hiss i drift. 
 
7. Hörselslingor  
På plan 0 i stadshuset kommer det att byggas ett stort antal möteslokaler och även 
en ny sal som kan rymma kommunfullmäktige, men också användas för andra 
större sammankomster. 
Rådet kräver att man vid om - och tillbyggnaden, utöver att tillgodose tillgänglig-
hetskraven, även ser till att det finns inlagt hörselslingor i möteslokalerna.  
 
8. Anmält 
Under föreningsrådets resp. handikapprådets möte fanns följande anmälningar:  
1 Väl & V 
2 NHR Föreningsnytt 
3 Hört & hänt 
4 Aktuellt i socialtjänsten 
5 NHR Föreningsnytt  
6 Information om BOSSE 
7 SÄN protokoll 15 juni 2010 
8 SÄN protokoll 24 augusti 2010
9 SÄN protokoll 21 sept 2010 
 
 
*********************************************************** 
 

 
Nästa möte med rådet 8 dec 2010 kl 18.30 
 

  Föreningsrådet kl 18.00   
 

 


